

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學
School Circular No. 6 (2023 – 2024)
家長通告第六號 (2023 至 2024 年度)
【Extracurricular Academic Activities for Junior Student】
【初中課後學術活動安排】

26 September 2023

Dear Parents,

The school prioritizes students' academic achievements, fosters a culture of self-directed learning, and provides guidance to help students effectively consolidate their knowledge. In doing so, the school arranges various types of FREE extracurricular academic activities for junior students. These activities cater to students with different learning progress, allowing them to receive relevant academic guidance. The details are as follows:

Passionate Learner

- It is mandatory for ALL junior students to participate in the "Passionate Learner" program conducted on Day 3, Day 6, and Day 9. During the after-school study session, class teachers provide support in reviewing lesson materials of the day and facilitating lesson previews.

Nurturing Schemes

- "Nurturing Schemes", which take place on Day 1, Day 4, and Day 8, are implemented by core subject teachers in Chinese, English, and Mathematics in response to students' learning progress and individual needs. In some cases, students may be asked to attend makeup classes after school. The details of these makeup classes will be recorded in the student handbook, which serves as a source of information and reference for parents.


STEAM Elite Class (only available for S2 and S3)

- "STEAM Elite Class" is an exclusive after-school study group designed for students who have successfully passed the assessment conducted by subject teachers. Its primary objective is to enhance participants' knowledge and skills in their respective subjects. Students who wish to participate can also approach their teachers for additional details and register for these enriching activities.

The academic activities will be held from 3:45 PM to 4:30 PM (STEAM Elite Class for S3 takes place from 3:30 PM to 4:15 PM on Fridays), from Tuesday, 2 October 2023 to Friday, 7 December 2023, and from Monday, 22 January 2024 to Thursday, 14 June 2024. Please refer to the attached table for more details.

Let's work together to support our students in maximizing their time and resources by consolidating what they have learned in classes, effectively preparing them for upcoming lessons.

Yours faithfully,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Wai Keung', with a long vertical stroke extending downwards from the end.

Principal Wong Wai Keung

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學
School Circular No. 6 (2023 – 2024)
家長通告第六號 (2023 至 2024 年度)
【Extracurricular Academic Activities for Junior Student】
【初中課後學術活動安排】

敬啟者：

學校著重學生的學業、提倡自主學習，期望學生能有系統地整理課堂所學。為培養學生的溫習習慣，協助學生整理所學的知識，學校會為初中同學安排不同類型的課後學術活動（費用全免），讓不同學習進度的學生可獲得更適切的跟進教學，詳情如下：

溫習節(愛溫習)

- 逢 Day 3、Day 6 及 Day 9，所有初中同學均須出席，由班主任於課後協助學生跟進當天所學、進行各科重溫及預習。

育苗

- 逢 Day 1、Day 4 及 Day 8，由中、英、數科任老師教授，科任老師會按同學的學習進度及需要安排個別同學留校進行補課，補課後老師會於手冊上記錄，以便家長了解學生是否需要留校補課。

STEAM 拔尖課程（只限中二及中三）

- 由科任老師按學生能力及興趣進行初步遴選，於課後出席拔尖活動，進一步學習相關科目的知識及技能，如學生有興趣亦可向負責老師查詢及報名。

本年度課後學術活動分別訂定於二零二三年十月二日(星期二)至二零二三年十二月七日(星期五)及二零二四年一月廿二日(星期一)至二零二四年六月十四日期間進行，時間由下午三時四十五分至四時三十分（中三級 STEAM 拔尖課程為星期五下午三時三十分至四時十五分），詳見附表。

敬請家長督促 貴子弟在家善用時間重溫課堂所學及預習、以建立他們自主學習的良好習慣。

此致
貴家長

校長



謹啟

二零二三年九月二十六日

Reply slip 回條

Dear Principal,

I have carefully read and comprehended the information provided in School Circular No. 6 pertaining to the
【Extracurricular Academic Activities for Junior Student】

敬覆者：

頃接家長通告第六號藉悉貴校有關【初中課後學術活動安排】事宜

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名	_____
Class	班 別	_____
Class Number	學 號	_____
Name of Parent	家長姓名	_____
Signature of Parent	家長簽名	_____
Date	日 期	_____

PAOC Ka Chi Secondary School 2023-24 Passionate Learner, Nurturing Schemes, and Elite Classes Arrangement (Starting from 2 October 2023)

Day	1F(106)	1H(107)	1L(108)	S2	2F(206)	2H(207)	2L(208)	3F (306)	3H(307)	3L(308)
1	CHI Chan MH/Fung PL/Chao SY/Leung WH 107/106/108/110				ENG To CN/Kwan WS/Wong TK/Li YM 206/207/209/208			MATHS Yip CM/Wong KH/Lee TW/Ying PY 520/306/307/308		
2										
3	Passionate Learner 1F(106) Wong KF	Passionate Learner 1H(107) Yip CM/Li YM	Passionate Learner 1L(108) Chao SY	STEAM (Science) Lung YW 501	Passionate Learner 2F(206) Ng CY	Passionate Learner 2H(207) Fung PL	Passionate Learner 2L(208) Wong CY	Passionate Learner 3F(306) Wong KH	Passionate Learner 3H(307) Lam SO	Passionate Learner 3L(308) Ying PY
4	ENG Tung LY/To CN/Li YM/Eng TA 209/106/107/108				MATHS Chan CS/Yin CM/Wong CH/Kwok YS 520/206/207/208			CHI Lam SO/Wang MP/Fung PL/Lam CL 307/306/308/110		
5								STEAM (Tech) Lo KY 118		
6	Passionate Learner 1F(106) Kwok YS	Passionate Learner 1H(107) Yip CM	Passionate Learner 1L(108) Chao SY/Ng CH		Passionate Learner 2F(206) Law LK	Passionate Learner 2H(207) Lo KY	Passionate Learner 2L(208) Wang MP	Passionate Learner 3F(306) Tam ST	Passionate Learner 3H(307) Fung SH	Passionate Learner 3L(308) Lui MT
7										
8	MATHS Wong CY/Chan CS/Wong WY/Yip CM 209/106/107/108				CHI Wang MP/Lam SO/Chan MH/Tang HK 207/206/208/110			ENG Tung LY/Chow SP/Law LK/Wong TK 309/306/307/308		
9	Passionate Learner 1F(106) Wong KF/Kwok YS	Passionate Learner 1H(107) Lui MT	Passionate Learner 1L(108) Ng CH		Passionate Learner 2F(206) Law LK/Ng CY	Passionate Learner 2H(207) Fung PL/Lo KY	Passionate Learner 2L(208) Wang MP	Passionate Learner 3F(306) Wong KH/Tam ST	Passionate Learner 3H(307) Lam SO/Fung SH	Passionate Learner 3L(308) Ying PY/Lui MT
10										

* The "Passionate Learner, Nurturing Schemes, STEAM, and Elite Classes" have a minimum duration of 45 minutes.

* Priority : 1. Elite Classes 2. Nurturing Schemes 3. Passionate Learner

* Students who do not meet the requirements for the core subjects must take part in the "Nurturing Schemes." Additionally, students who show outstanding potential and interest in particular subjects and are nominated by their subject teachers can participate in the "Elite Classes" programs.

* Students who are unable to attend the aforementioned learning activities are required to follow the normal leave procedure and submit an application to the class teacher/subject teacher. Failure to do so will result in disciplinary action.

加拿大神召會嘉智中學 2023-24 拔尖/育苗/愛溫習編排 (10月2日開始)

Day	一信(106)	一望(107)	一愛(108)	中二	二信(206)	二望(207)	二愛(208)	三信(306)	三望(307)	三愛(308)
1	中文 Chan MH/Fung PL/Chao SY/Leung WH 107/106/108/110				英文 To CN/Kwan WS/Wong TK/Li YM 206/207/209/208			數學 Yip CM/Wong KH/Lee TW/Ying PY 520/306/307/308		
2										
3	愛溫習 1F(106) Wong KF	愛溫習 1H(107) Yip CM/Li YM	愛溫習 1L(108) Chao SY	STEAM(科學) Lung YW 501	愛溫習 2F(206) Ng CY	愛溫習 2H(207) Fung PL	愛溫習 2L(208) Wong CY	愛溫習 3F(306) Wong KH	愛溫習 3H(307) Lam SO	愛溫習 3L(308) Ying PY
4	英文 Tung LY/To CN/Li YM/EngTA 209/106/107/108				數學 Chan CS/Yin CM/Wong CH/Kwok YS 520/206/207/208			中文 Lam SO/Wang MP/Fung PL/Lam CL 307/306/308/110		
5								STEAM(科技) Lo KY 118		
6	愛溫習 1F(106) Kwok YS	愛溫習 1H(107) Yip CM	愛溫習 1L(108) Chao SY/Ng CH		愛溫習 2F(206) Law LK	愛溫習 2H(207) Lo KY	愛溫習 2L(208) Wang MP	愛溫習 3F(306) Tam ST	愛溫習 3H(307) Fung SH	愛溫習 3L(308) Lui MT
7										
8	數學 Wong CY/Chan CS/Wong WY/Yip CM 209/106/107/108				中文 Wang MP/Lam SO/Chan MH/Tang HK 207/206/208/110			英文 Tung LY/Chow SP/Law LK/Wong TK 309/306/307/308		
9	愛溫習 1F(106) Wong KF/Kwok YS	愛溫習 1H(107) Lui MT	愛溫習 1L(108) Ng CH		愛溫習 2F(206) Law LK/Ng CY	愛溫習 2H(207) Fung PL/Lo KY	愛溫習 2L(208) Wang MP	愛溫習 3F(306) Wong KH/Tam ST	愛溫習 3H(307) Lam SO/Fung SH	愛溫習 3L(308) Ying PY/Lui MT
10										

* 愛溫習、育苗、STEAM 拔尖上課時間為 45 分鐘或以上

* 優次：1. 拔尖 2. 育苗 3. 愛溫習

* 未能完成主科學習要求的同學方需參與育苗；對拔尖有關拔尖科目有興趣及潛能的學生，經科任老師遴選後方可參與拔尖

* 未能出席以上學習活動的同學，須按正常請假程序向班主任/科任老師申請，否則須接受處分